
Mondelinge vragen overgeluidsoverlast van de MotorCross Utrecht (MCU) 

 

Al jaren ondervinden inwoners van Zuilen geluidsoverlast van de MotorCross Utrecht (MCU). In de 

achterliggende periode heeft MotorCross Utrecht vergunning aangevraagd om haar bedrijfsactiviteiten 

uit te bereiden. Zowel de bewoners, Milieu Centrum Zuilen als de fracties van de PvdA, Partij voor de 

Dieren en GL hebben hun zorgen kenbaar gemaakt. Dat deden we door onder andere door 

mondelinge-  en schriftelijke vragen te stellen aan het college. Wij zijn benieuwd naar de stand van 

zaken van het uitbreidingsvoorstel van de MotorCross Utrecht. Daarom hebben wij de volgende vragen 

aan het college: 

 

Vragen:  

1. Wat is de stand van zaken van het uitbreidingsvoorstel van Motor-Cross Utrecht? 

2. Volgens ons was een geluidsmuur/wal een voorwaarde voor de uitbreiding van de 

bedrijfsactiviteiten. Kan het college dit nogmaals bevestigen? Zo nee, waarom niet? 

3. MilieuGroep Zuilen, MotorCross Utrecht en het college waren in gesprek om de financiering van de 

geluidsmuur/wal te onderzoeken. Wat heeft dit onderzoek opgeleverd? Is er een financieringsvorm 

gevonden? Zo nee waarom niet? 

4. Klopt het dat het college de geluidsvoorziening van de hand wijst, en zelf geen middelen 

beschikbaar wil stellen? Is dit zo en zo ja waarom? 

5. Kan het college bevestigen dat zodra er geen geluidsvoorziening getroffen is, er dan ook geen 

uitbreiding van bedrijfsactiviteiten kan plaats vinden? Zo nee, waarom niet? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Bülent Isik (PvdA) 


